天保民學校特別通告

各位家長:

因應 2019 冠狀病毒病疫情的發展及參照教育局的相關指引,於 3 月 8 至 26 日期間,本校將安排每日不 多於全校人數三分之一的學生回校上課半天。有關安排詳列如下:

1. 學校將安排學生分組回校上課,每天人數以不多於全校人數三分之一為限,而上課時間為上午9時至中午 12時。其餘學生則留在家中以網課及電子學習等模式繼續學習。有關學生回校上課之安排表列如下:

日期	8/3(一)	9/3(二)	10/3(三)	11/3(四)	12/3(五)
回校 班級	A9-11 A12-14 B11-14	A9-11 A12-14 B11-14	A9-11 A12-14 B11-14	A9-11 A12-14 B11-14	B3-B10
日期	15/3(一)	16/3(二)	17/3(三)	18/3(四)	19/3(五)
回校 班級	B3-B10	B3-B10	B3-B10	A1-A8 B1-B2	教職員專業 發展日
日期	22/3(一)	23/3(二)	24/3(三)	25/3(四)	26/3(五)
回校 班級	A1-A8 B1-B2	A1-A8 B1-B2	A1-A8 B1-B2	A9-11 A12-14 B11-14	B3-B10

- 2. 各線校車將提供服務,接載需回校學生往返家校。
- 要讓學生在清潔和安全的環境下學習,家長及同學們的合作至為重要。我們懇請家長除了加強家居衞生外,還嚴格落實下列措施:
 - 3.1 留意子女的健康狀況,如出現病徵,尤其發燒,切勿上學,並立即求醫;
 - 3.2 上課前為子女量度體溫,並填寫學生手冊內提供的「量度體溫記錄表」,簽署後由學生帶回學校;
 - 3.3 為防感染,請促請學生每天上學時,包括乘坐校車、保姆車或其他交通工具,必須戴上口罩,並帶備紙巾。
- 4. 3月19日(星期五)為教職員專業發展日,當日將不會安排學生回校上課;復活節假期將由3月29日至4月8日止,4月9日(星期五)起復課,敬請留意。
- 5. 校舍由 3 月 8 日至 3 月 26 日仍會維持開放(週一至週五,3 月 19 日除外),家長如必須讓未被安排回校上 課的學生回校,請務必先與校方聯絡。
- 6. 本校訂於 4 月 26 日(星期一)起轉換夏季校服,有關校服及運動服需注意事宜,請參閱家長手冊第十六項。
- 7. 書簿費:下學期之書簿費只收取原來費用的三份之二,即二百元正,作為校本的紓困措施。相關費用將用作統籌購買各項書簿及視藝材料。
 - 另:請中學班同學繳交下學期職前訓練材料費(科技與生活、設計與科技、資訊科技、實用技能等)五十元正 (減收一半作為校本紓困措施)。
- 8. 三月份應交費用,將於3月31日,經自動轉帳收取,祈為留意。
- 9. 校方將會密切留意疫情的發展及教育局之最新公布,並會適時透過電子通告、短訊及級任電聯等方式,向 家長發放學校最新消息、在家學習,以至復課等安排。
- 10. 如有查詢,歡迎致電 23365151(校務處)、55669149(顏慶輝社工)、 55669773(戴國基社工)聯絡。

此致

貴家長

Dear parents,

In view of the development of the COVID-19 epidemic and referring to the guidelines given by the EDB, schools may arrange not more than one third of the total number of students to return to school for half-day schooling from 8 March to 26 March, 2021. Details of the school's arrangement are as follow:

1. The school would arrange students (number not exceeding one-third of the total) to return school by groups. Lesson hours would be from 9:00 a.m. - 12:00 p.m. Other students would stay home to attend real-time online classes and continue their learning via e-learning. Schedule for classes to return school is as follow:

Date	8/3 (Mon)	9/3 (Tue)	10/3 (Wed)	11/3 (Thur)	12/3 (Fri)
Classes returning to school	A9-11 A12-14 B11-14	A9-11 A12-14 B11-14	A9-11 A12-14 B11-14	A9-11 A12-14 B11-14	B3-B10
Date	15/3 (Mon)	16/3 (Tue)	17/3 (Wed)	18/3 (Thur)	19/3 (Fri)
Classes returning to school	B3-B10	B3-B10	B3-B10	A1-A8 B1-B2	Staff Development Day
Date	22/3 (Mon)	23/3 (Tue)	24/3 (Wed)	25/3 (Thur)	26/3 (Fri)
Classes returning to school	A1-A8 B1-B2	A1-A8 B1-B2	A1-A8 B1-B2	A9-11 A12-14 B11-14	B3-B10

- 2. School bus services would be provided for students who have to go to school to travel between home and the campus.
- 3. To let students learn under a clean and safe environment, cooperation between parents and students are very important. We strongly urge parents to always maintain household hygiene and strictly follow the measures below:
 - 3.1 Pay attention to the student's health condition, if he/she feels unwell and have symptoms e.g. fever, cough, running nose, sore throat etc., the student should seek medical advice immediately and should not come back to school;
 - 3.2 Measure the body temperature of your child, record it and sign on the temperature record form in the Student Handbook every day before coming to school;
 - 3.3 To prevent infection, students must wear a facial mask when coming to school (including the time when they are travelling on the school bus or other means of transportation), and always bring tissue paper.
- 4. School would be closed for the following days:
 - a. Staff Development Day on 19 March, 2021 (Friday). Students do not have to come back to school;
 - b. Easter Holidays from 29 March to 8 April, 2021. Classes would resume on 9 April, 2021 (Friday).

- 5. During 8 March to 26 March, school campus would remain open from Monday to Friday (except 19 March). If there is any necessity for your child to come to school during this period, please make sure to contact the school in advance to tailor proper arrangement.
- 6. Students are required to wear summer school uniform starting on 26th April, 2021 (Monday). Please refer to the Parent's Handbook for details and regulations regarding the summer school uniform.
- 7. Books Fees: only two-third of the original amount i.e. HK\$200 will be collected for the Books Fee and Arts & Craft Fees for the 2nd Term as a school-based relief measure.
 For Secondary students, HK\$50 i.e. half of the original amount will be charged for Pre-vocational Training Fee (includes subjects such as Technology and Living, Design and Technology, Information Technology, Practical Skill, etc.) as a school-based relief measure.
- 8. Fees for March 2021 will be charged via Autopay on 31st March, 2021.
- 9. The school would pay close attention to the development of the epidemic and latest news from the EDB. Timely announcements, information for learning at home, arrangement for class resumption etc. would be sent to parents through the e-notice, WhatsApp or by phone.
- 10. For enquiries, please call 2336 5151 (General Office), 5566 9149 (Social Worker Mr. Ngan), or 5566 9773 (Social Worker Mr. Tai).

Mary Rose School

2 March 2021